

DECISION N° **268** D/MINTP/SG/CPR-FC/SPM/2025 DU **16 SEPT 2025**

Déclarant infructueuse la Demande de Cotations N°040/DC/MINTP/SG/CPR-PFC/CCCM-AG/CSPM-PFC/CA/CPRFC/SPM/2025 du 26 mai 2025 pour l'acquisition de six (06) véhicules dont quatre (04) Pick-up et deux (02) Berlines pour les radars embarqués de contrôle de vitesse, répartie en deux (02) lots.

Projet : Projet de Développement du Secteur des Transports « PDST »

Financement : Crédit BIRD 8650

Le Ministre des Travaux Publics, Maître d'Ouvrage,

- Vu La Constitution ;
- Vu La Loi N°2018/012 du 11 janvier 2018 portant Régime Financier de l'Etat et des autres Entités Publiques ;
- Vu La Loi N°2024/013 du 23 décembre 2024 portant loi de finances de la République du Cameroun pour l'Exercice 2025 ;
- Vu Le Décret N°2001/048 du 23 février 2001, portant organisation et fonctionnement de l'Agence de Régulation des Marchés Publics (ARMP) ;
- Vu Le Décret N°2008/376 du 12 novembre 2008 portant organisation administrative de la République du Cameroun ;
- Vu Le Décret N°2012/075 du 08 mars 2012 portant organisation du Ministère des Marchés Publics ;
- Vu Le Décret N° 2012/076 du 08 mars 2012 modifiant et complétant certaines dispositions du Décret n° 2001/048 du 23 février 2001 portant création, organisation et fonctionnement de l'Agence de Régulation des Marchés Publics ;
- Vu Le Décret N°2018/366 du 20 juin 2018 portant Code des Marchés Publics ;
- Vu Le Décret N°2018/461 du 07 août 2018 portant organisation du Ministère des Travaux Publics ;
- Vu Le Décret N°2019/002 du 04 janvier 2019 portant réaménagement du Gouvernement ;
- Vu L'Arrêté N°00000241/A/MINMAP du 18 juillet 2018 portant création des Commissions Internes de Passation des Marchés auprès du Ministère des Travaux Publics ;
- Vu L'Arrêté N°0271/MINMAP/CAB du 27 septembre 2018 instituant et organisant les modalités de rémunération et de paiement basés sur la performance de certains acteurs du système des Marchés Publics ;
- Vu La Décision N°00000432/CAB/MINMAP/ du 18 juin 2019 portant nomination des Présidents des Commissions Internes de Passation des Marchés Publics placées auprès des Départements Ministériels ;
- Vu La Décision N°154/D/MINTP/CAB du 16 juillet 2019 portant constatation de la composition des Commissions Internes et Spéciale de Passation des Marchés Publics auprès du Ministère des Travaux Publics ;
- Vu La Décision N°112/D/MINTP/CAB du 12 mai 2021 constatant la composition de la Commission Spéciale de Passation des Marchés de Projets à Financement Conjoint auprès du Ministère des Travaux Publics ;
- Vu La Circulaire N°00013995/C/MINFI du 31 décembre 2024 portant Instructions relatives à l'Exécution des Lois de Finances, au Suivi et au Contrôle de l'Exécution du Budget de l'Etat et des Autres Entités Publiques pour l'Exercice 2025 ;
- Vu La Demande de Cotations N°040/DC/MINTP/SG/CPR-PFC/CCCM-AG/CSPM-PFC/CA/CPRFC/SPM/2025 du 26 mai 2025 pour l'acquisition de six (06) véhicules dont quatre (04) Pick-up et deux (02) Berlines pour les radars embarqués de contrôle de vitesse, répartie en deux (02) lots ;
- Vu Les offres des soumissionnaires ;
- Vu Le Rapport d'évaluation des offres des soumissionnaires et propositions d'attribution du marché ;
- Vu Le Procès-verbal de la CSPM-PFC du 29 juillet 2025 sur l'examen du Rapport d'analyse des Offres relatives à la Demande de Cotations N°040/DC/MINTP/SG/CPR-PFC/CCCM-AG/CSPM-PFC/CA/CPRFC/SPM/2025 du 26 mai 2025 pour l'acquisition de six (06) véhicules dont quatre (04) Pick-up et deux (02) Berlines pour les radars embarqués de contrôle de vitesse, répartie en deux lots

DECIDE

Article 1^{er}. (1) La Demande de Cotations N°040/DC/MINTP/SG/CPR-PFC/CCCM-AG/CSPM-PFC/CA/CPRFC/SPM/2025 du 26 mai 2025 pour l'acquisition de six (06) véhicules dont quatre (04) Pick-up et deux (02) Berlines pour les radars embarqués de contrôle de vitesse, répartie en deux (02) lots, est déclarée infructueuse.

Article 2.- La présente décision sera enregistrée, publiée et communiquée partout où besoin sera. /-

Ampliations :

- ARMP ;
- CSPM-FC ;
- Intéressés.

Yaoundé, le 16 SEPT 2025

LE MINISTRE DES TRAVAUX PUBLICS



Emmanuel NGANOU D.

DECISION NO. 268 /D/MINTP/SG/CPR-FC/SPM/2025 OF 16 SEPT 2025

to declare unsuccessful Request for Quotation No. 040/DC/MINTP/SG/CPR-PFC/CCCM-AG/CSPM-PFC/CA/CPRFC/SPM/2025 of 26 May 2025 for the purchase of six (6) vehicles, including four (4) pick-up trucks and two (2) saloon cars for on-board speed control radars, divided into two (2) lots.

Project: Transport Sector Development Project "TSDP"

Financing: IBRD Loan 8650

The Minister of Public Works, Project Owner,

Mindful of the Constitution;

Mindful of Law No. 2018/012 of 11 January 2018 relating to Fiscal Regime of the State and other Public Entities;

Mindful of Law No. 2021/013 of 23 December 2024 on the Finance Law of the Republic of Cameroon for the 2025 Financial Year;

Mindful of Decree No. 2001/048 of 23 February 2001 on the organisation and functioning of the Public Contracts Regulatory Agency (ARMP);

Mindful of Decree No. 2008/376 of 12 November 2008 on the administrative organisation of the Republic of Cameroon;

Mindful of Decree No. 2012/075 of 8 March 2012 to organise the Ministry of Public Contracts;

Mindful of Decree No. 2012/076 of 8 March 2012 to amend and supplement certain provisions of Decree No. 2001/048 of 23 February 2001 on the establishment, organisation and functioning of the Public Contracts Regulatory Agency;

Mindful of Decree No. 2018/366 of 20 June 2018 to institute the Public Contracts Code;

Mindful of Decree No. 2018/461 of 07 August 2018 to organise the Ministry of Public Works;

Mindful of Decree No. 2019/002 of 4 January 2019 to reshuffle the Government;

Mindful of Order No. 00000241/A/MINMAP of 18 July 2018 to establish Internal Tenders Boards in the Ministry of Public Works;

Mindful of Order No. 0271/MINMAP/CAB of 27 September 2018 to establish and organise the terms and conditions for remuneration and payment based on the performance of certain stakeholders in the Public Contracts system;

Mindful of Decision No. 00000432/CAB/MINMAP of 18 June 2019 to appoint Chairpersons of Internal Tenders Boards in Ministries;

Mindful of Decision No. 154/D/MINTP/CAB of 16 July 2019 to ascertain the composition of Internal and Special Tenders Boards at the Ministry of Public Works;

Mindful of Decision No. 112/D/MINTP/CAB of 12 May 2021 to ascertain the composition of the Special Tenders Board for Joint Financing Projects at the Ministry of Public Works;

Mindful of Circular No. 00006/C/MINFI of 31 December 2024 on instructions relating to the execution of Finance Laws, the Follow-up and Control of State Budget Execution and other public entities for the 2025 Financial Year;

Mindful of Request for Quotation No. 040/DC/MINTP/SG/CPR-PFC/CCCM-AG/CSPM-PFC/CA/CPRFC/SPM/2025 of 26 May 2025 for the purchase of six (6) vehicles, including four (4) pick-up trucks and two (2) saloon cars for on-board speed control radars, divided into two (2) lots;

Mindful of the tenders submitted;

Mindful of the bids evaluation report and the contract award proposals;

Mindful of the minutes of the CSPM-PFC of 29 July 2025 on the assessment of the bid evaluation report relating to Request for Quotation No. 040/DC/MINTP/SG/CPR-PFC/CCCM-AG/CSPM-PFC/CA/CPRFC/SPM/2025 of 26 May 2025 for the purchase of six (6) vehicles, including four (4) pick-up trucks and two (2) saloon cars for on-board speed control radars, divided into two (2) lots,

HEREBY DECIDES AS FOLLOWS:

Article 1- (1) Request for Quotation No. 040/DC/MINTP/SG/CPR-PFC/CCCM-AG/CSPM-PFC/CA/CPRFC/SPM/2025 for the purchase of six (6) vehicles, including four (4) pick-up trucks and two (2) saloon cars for on-board speed control radars, divided into two (2) lots, is hereby declared unsuccessful.

Article 2- This decision shall be registered and published wherever need be. /-

True Copies:

- ARMP;
- CSPM-FC;
- The concerned.

Yaounde, 16 SEPT 2025

THE MINISTER OF PUBLIC WORKS.



NGANOU D.